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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
KOMISE RHMP PRO ICT  

ZÁPIS 
Z jednání Komise RHMP pro ICT  
č.  26 ze dne 17.  08.  2021 

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Kallasch (předseda), Jiří Károly, Milan Krch, Jan Ladin, Michal Šorel, 
Petr Říha, Jan Žáček, Jan Hora, Aneta Heidlová, Markéta Horská (tajemnice) 

Omluveni Jan Rambousek, Radomír Nepil 
Neomluveni 

 

Hosté Vendula Kožíšková, Marek Klos, Iva Seigertschmidová, Martin Petrskovský, 
Lukáš Makovec 

 
 

Program: 

1) Úvod O. Kallasch 
2) Dodávka switchů pro potřebu ředitelství Městské policie hl. m. Prahy (VZ 93720) M. Petrskovský 
3) Koncepce rozvoje aplikace Moje Praha M. Klos 
4) OBJ OICT – Zajištění pražského inovačního Pražského inovačního maratonu 

#NAKOPNIPRAHU 3 a zajištění následné podpory vítězných týmů 
I. 
Seigertschmidová 

5) Různé  

Projednáno:  

1) Úvod 

Jednání zahájil předseda komise O. Kallasch, hlasováním o programu jednání komise a schválení 
hostů. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Program byl schválen. 

 

2) Dodávka switchů pro potřebu ředitelství Městské policie hl. m. Prahy (VZ 
93720) 

M. Petrskovský uvedl projednávaný bod. Předmětem veřejné zakázky je dodávka 22ks switchů jako 
generační výměna a náhrada za aktuálně provozované a dosluhující switche v budově ředitelství MP v 
Korunní 98, které jsou umístěny v rackových skříních na jednotlivých patrech budovy. Součástí je dále 
základní HW podpora výrobce na dobu 36 měsíců a příslušný počet potřebných licencí. 
 
Aneta Heidlová se připojila k jednání Komise RHMP pro ICT v 15:05 hodin 
 

Diskuse:  
Šorel: Kolik stojí údržba ve stávajícím stavu? 
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Petrskovský: Aktuálně nulové náklady, zajišťujeme si vše sami. Switche jsou zastaralé a podpora na 
ně aktuálně není. 
Károly: Je zajištěna rezerva? Kolik kusů je na rezervu a kolik na implementaci? 
Petrskovský: Jako rezervu počítáme 5 až 6 kusů. 
Károly: Základní podpora ze strany výrobce HW, pokud switch odejde bude řešeno výměnou nebo 
s dodavatelem v rámci záruky? 
Petrskovský: Poskytnuta standardní záruka na HW. Rezervní počítáme na výměnu po vypršení záruky.  
Károly: 22 kusů pořídíte, 16 uvedete do provozu a po vypršení záruky budete řešit výměnou 
náhradních (6 ks)? 
Petrskovský: Přesně tak. 
 
Jan Žáček se připojil k jednání Komise RHMP pro ICT v 15:10 hodin 
 
Károly: Máte to odzkoušené? 
Petrskovský: Vycházíme z praxe, kdy jsme byli donuceni takto jednat. Z hlediska investic nám to 
přijde jako úspora, kdy si podporu switchů jsme schopni zajistit sami. Jedná se nám o zajištění 
systémové podpory z hlediska aktualizace.  
Károly: Lepší aktuálně od dodavatele odebrat 16 kusů a v případě potřeby nechat dodat zbylé 
switche. Nevyprší tak záruční doba. 
Petrskovský: Nejsme schopni garantovat cenu. 
Kallasch: Formou RS, kde budou definované parametry, odběr dle potřeby a bude trvat záruka na 
všechny switche. 
Petrskovský: Pokud by se dělala RS na 4 roky s garancí ceny, mohli bychom takto uvažovat. Není 
striktně řečena výměna pouze 16 kusů, switchů je daleko víc, pracujeme s rezervou i starého 
systému.  
Károly: Potřebný počet licencí znamená, co switch, to licence? 
Petrskovský: Ano, licence jsou trvalé. 
Károly: Popřemýšlet nad řešením RS a čerpat postupně podle potřeby. 
Petrskovský: Aktuálně 22 switchů vyměníme. V případě nefunkčnosti vyměníme starším HW. 
 
Usnesení: 
Komise RHMP pro ICT schvaluje záměr s názvem Dodávka switchů pro potřebu ředitelství Městské 
policie hl. m. Prahy (VZ 93720), který je přílohou tohoto usnesení. 

Hlasování: 9–0-0 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato. 

 
3) Koncepce rozvoje aplikace Moje Praha 
 
M. Klos uvedl projednávaný bod. Hlavním cílem mobilní aplikace Moje Praha je usnadnit občanům 
orientaci v městském prostoru hlavního města Prahy. Aplikace je vyvíjena tak, aby vždy nabízela 
relevantní a aktuální informace s vysokou přidanou hodnotou pro uživatele, které usnadní život 
v hlavním městě Praha. Z tohoto důvodu nabízí aplikace základní informace z oblastí veřejného 
prostoru, mobility (parkovací zóny atd.), praktické informace (havárie, uzavírky atp.), krizové 
informace (záplavy, pandemické informace atp.), dopravní informace, kulturní aktuality, kontakty a 
otevírací doby úřadů. 
 
Diskuse: 
Šorel: S aplikací nemám nejlepší zkušenost, obsahuje spoustu zbytečných informací. V čem bude 
změna? Nebylo zmíněno, odkud se berou data a kdo je zodpovědný, aby byly správná? 
Klos: Parkování bude nejjednodušší, problém byl s platbami a byl vyřešen v květnu. Vývoj Moje Praha 
– množství funkcí je objemné. Záleží na uživateli, co chce využívat. Cílem rozvoje je bližší specifikace 
využitelnosti samotným uživatelem. Pracuje se na RS s poskytovateli dat a v rámci RS chceme 
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vydefinovat podobu předávaných dat. Vývoj doposud probíhal pasivně, v rámci aktuální RS probíhala 
spíš údržba než vývoj, nefunkční. Cílem koncepce je dlouhodobý proaktivní rozvoj aplikace. 
Hora: V koncepci mi chyběl seznam, jak jsou zasmluvněni poskytovatelé dat. Jakou formou chceme 
zasmluvnit a prioritizace? Musí být nastaveno SLA. Pro schválení RHMP by to mělo být připraveno. 
Klos: Pracujeme na Smlouvě s panem Kurkou. 
Hora: Stačilo by jako příloha, template smlouvy, seznam poskytovatelů dat apod. Uvažovat nad 
možností „Průvodce“ který provede uživatele nastavením aplikace. 
Klos: O „Průvodci“ uvažujeme. Seznam datových zdrojů je uveden, ale můžeme doplnit o návrh 
smlouvy 
Šorel: Nebylo by možné dotázat se Mapy.cz, kde jsou data velmi kvalitní, zda někdo z poskytovatelů 
s nimi nemá smlouvu. Případně kanál převzít? 
Klos: To je relevantní. 
Kallasch: Jakým způsobem budeme zvyšovat rating a jak budeme aplikaci inzerovat? 
Klos: V koncepci je přepracovaná správa aplikace, kde se bude reagovat na komentáře. Vše bude 
řešeno ve spolupráci s lidmi z marketingu v rámci projektového týmu.  
Šorel: Nevidím hlavní důvod této aplikace, co může přinést navíc vůči existujícím aplikacím? Bez 
přidané hodnoty se nedosáhne nastavených cílů. 
Klos: Cesta nebude o tom, poskytovat uživatelům mapy, ale silní můžeme být v news case a dodávání 
praktických informací uživatelům.  
Šorel: To bychom mohli provázat se ZMĚŇTE.TO 
Klos: Uvažujeme nad synergií se ZMĚŇTE.TO do budoucna. 
 
Usnesení: 
I. Komise RHMP pro ICT schvaluje koncepci rozvoje aplikace Moje Praha, která je přílohou tohoto 

usnesení. 
II. Komise RHMP pro ICT doporučuje: 

a. přípravu přílohy, která by obsahovala návrh smlouvy na zajištění zdrojových dat a jejich 
kvalitu. 

Hlasování: 8-0-1 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato. 

 

4) OBJ OICT – Zajištění pražského inovačního Pražského inovačního maratonu 
#NAKOPNIPRAHU 3 a zajištění následné podpory vítězných týmů 

 I. Seigertschmidová uvedla projednávaný bod. Předmětem nabídky je zajištění třetího ročníku 
Pražského inovačního maratonu s názvem #NAKOPNIPRAHU 3. Pražský inovační maraton 
#NAKOPNIPRAHU je soutěž pro odborné týmy řešící problémy v oblasti městských inovací, tzv. urban 
hackingu, který má za cíl vybrat a rozvinout nejlepší projekty z tematických výzev, např. z oblasti 
zdraví, životního prostředí, energetiky, bezpečnosti, dopravy, komunit, udržitelného turismu, kultury, 
vzdělávání a školství a dat a s tím související zajištění následné finanční a projektové podpory 
vítězných týmů.  
Od registrace do semifinále, projdou týmy první částí workshopů, školením a mentoringem, které 
pomohou týmům ve zdokonalení jejich nápadů nebo projektů a odborná porota následně vybere 
min. 10 nejlepších projektů, které se budou dále vylepšovat a postoupí do finále, kde proběhne další 
část workshopů a mentoringu. Ve finále pak týmy představí odborné porotě prototyp řešení včetně 
business plánu a prezentace pro investory. Tři nejlepší Praha následně finančně ocení a zásluhou 
následné podpory i zrealizuje. 
 
Diskuse: 
Hora: Byly již některé projekty dotaženy do konce? 
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Seigertschmidová: Ano z prvního běhu máme již projekty v běžném provozu. Například zajištění 
čteček ve spolupráci s Městskou knihovnou pro seniory. Letošní projekty jsou v připomínkovacím 
řízení a jsou ve fázi vysoké rozpracovanosti a dotáhnout je do cíle. 
 
Usnesení: 
Komise RHMP pro ICT schvaluje nabídku s názvem Zajištění Pražského inovačního maratonu 
#NAKOPNIPRAHU 3.ročník a zajištění následné podpory vítězných týmů, která je přílohou tohoto 
usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato. 
 
 

5) Různé 
 

Zasedání se uskutečnilo od 15:00 do 16:04 hod. 

 
Termín příštího mimořádného jednání byl stanoven na 31.8.2021 od 15:00 hodin.  
 

Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsala Markéta Horská 17.08.2021  

Schválil Ondřej Kallasch 24.8.2021  
 
 


